
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 17. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1346
Kan ministeren erklære sig enig i, at dele af Folketinget og medierne var bed-
re informeret om forholdene i DSB-First, end DSB's bestyrelse var det, i og
med der siden sommeren 2009 blev stillet en række udvalgsspørgsmål om
sagen, og at der på nogenlunde samme tidspunkt blev bragt indslag i DR's
TV-Avis, der samstemmende pegede på problemer i DSB-First, men at alt
blev afvist af DSB som værende ubegrundet? Og uagtet at udvalgsspørgsmå-
lene fortsatte, og endda tog til i styrke, er ministeren da af den opfattelse, at
DSB's bestyrelse udviste rettidig omhu ved ikke at tage såvel de mange
spørgsmål som TV-indslagene alvorligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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